
 Protokół nr XXXV/2022 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 29 czerwca 2022 roku w godz. 1400 -  1600 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XXXV Sesję Rady 

Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Zastępcę Burmistrza Ponieca Eugeniusza Nowaka 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

• Zaproszonych Gości 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XXXV Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XXXV Sesji Rady Miejskiej.  

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji dotycząca działalności Gminnego Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji w Poniecu 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2022, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa 

Krajowego w ramach inicjatywy JESSICA 2, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec, 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

położonych w Śmiłowie, stanowiących własność Gminy Poniec, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Poniecka Karta Seniora”, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2022/2023, 

12. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej, 

13. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

14. Wolne wnioski i zapytania, 

15. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag.  

Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny Stanisław Machowski złożył interpelację do Starostwa Powiatowego w sprawie 

oznakowania na drogach powiatowych.  

Radny Dariusz Kieliś złożył interpelację do Starostwa Powiatowego w sprawie dziur w 

drogach powiatowych na terenie Gminy Poniec. 

 

Pkt 4. Wysłuchanie informacji dotycząca działalności Gminnego Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji w Poniecu 

 

Kierownik GZWiK Piotr Kogut przedstawił informację z działalności Gminnego Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w Poniecu od czasu objęcia stanowiska kierownika.  

 

Radny Stanisław Machowski szczegółowo podsumował spotkanie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa z 

Kierownikiem GZWiK. Spotkanie jak i wizytacja terenowa zakładu, ujęcia wody, a także 

Oczyszczalnie Ścieków w Śmiłowie przebiegły pozytywnie z małymi uwagami w takich 

sprawach jak np. zabezpieczenie terenu ujęcia wody. Radny stwierdził, że sytuacja w GZWiK 

jest dobra, a radni mają szczegółowe rozeznanie w funkcjonowaniu zakładu.  

Kierownik GZWiK Piotr Kogut podziękował za miłe słowa oraz podsumował, co jeszcze 

chciałby zmodernizować w zakładzie, w najbliższej przyszłości.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podsumował, że sytuacja zakładu jest na dobrej drodze. 

Stwierdził, że dobrym posunięciem było danie czasu kierownikowi na pełne zapoznanie się z 
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sytuacją GZWiK w Poniecu. Teraz można działać wspólnie. Ważne jest aby ulepszyć 

zabezpieczenia terenu ujęcia wody. Następnie przewodniczący zapytał o zaległości 

mieszkańców w płatnościach za wodę.  

Radny Dariusz Kieliś zapytał czy zgłosił się do pracy ktoś na wolne stanowisko w GZWiK. 

Kierownik GZWiK Piotr Kogut powiedział, że zgłosiło się 3 kandydatów, jedna osoba została 

przyjęta do pracy. Obecnie zakład nie ma żadnych braków kadrowych. Kierownik nawiązał do 

ostatniej awarii w Czarkowie, dodał, że nie można robić wszystkich remontów na raz z uwagi 

na to, że ludzie będą mieli przerwy w dostawie wody, bądź gorszą wodę ze względu na 

płukanie sieci po naprawach. Upomnienia zostały wysłane do mieszkańców. Inkasent jest w 

terenie i regularnie prowadzi odczyt liczników. Istnieją specjalne aplikacje oraz technologie 

ułatwiające odczytywanie zdalne liczników, ale są to duże inwestycje, na które obecnie 

zakład nie może sobie pozwolić.  

Radny Dariusz Kieliś stwierdził, że obecność inkasenta jest dużym ułatwieniem dla starszych 

mieszkańców, którzy mogliby mieć trudności z odczytaniem licznika. 

Kierownik GZWiK Piotr Kogut wyjaśnił, że mimo iż zakłady wodociągów mają problemy z 

finansami, stanowisko Wód Polskich jest takie aby nie podnosić opłat za wodę. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz zapytał o przyłącze do wodociągów z Rydzyny czy zostanie 

w razie potrzeby.  

Kierownik GZWiK Piotr Kogut stwierdził, że  przyłącze zostaje w razie sytuacji awaryjnej, była 

to nawet sugestia Pani inspektor z sanepidu aby mieć alternatywnych dostawców wody.  

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032. 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXXV/301/2022 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 

2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2022-2032 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                            

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXV/302/2022 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2022 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa 

Krajowego w ramach inicjatywy JESSICA 2. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXV/303/2022 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego w ramach inicjatywy 

JESSICA 2. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag, 

następnie dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXV/304/2022 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Poniecu, stanowiącej 

własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 

w Śmiłowie, stanowiących własność Gminy Poniec. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 



 6 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwał w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXV/305/2022  

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych w Śmiłowie, 

stanowiących własność Gminy Poniec. 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Poniecka Karta Seniora”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił kierownika OPS Hannę Konieczną o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXV/306/2022 

w sprawie przyjęcia Programu „Poniecka Karta Seniora”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2022/2023. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Zastępcę Burmistrza Eugeniusz Nowaka o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Zastępca Burmistrza Eugeniusz Nowak przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXV/307/2022 

w sprawie: określenia ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2022/2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Miejskiej  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XXXIV Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła 

protokół z XXXIV Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt  13. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Brak 

  

Pkt  14. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz zawiadomił o wniesionej petycji w związku z obniżeniem 
stawki Vat na drewno opałowe.  
Radna Barbara Mendyka zgłosiła złą sytuację na stawie w Janiszewie.  
Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś poprosił o zdjęcie starych znaków dotyczących 
objazdu.  
Burmistrz Ponieca Jacek Widyński odpowiedział, że trwają już działania związane ze stawem 
w Janiszewie, badania zostały zlecone.  
Radny Stanisław Machowski wyraził swoją opinie w sprawie stawu w Janiszewie.  
 
Pkt 15. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XXXV Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1600 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

 

 

  Protokółowała                                                                                    Przewodniczący Rady 
 Karolina Cieślak                                                                                           Jerzy Kusz 


